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§1 OFMÖ Studierådsordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet öppnat
kl 12:16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2019-10-02.

§6 Information från
Externa
Representanter

Vi hade möte med årskursrepresentanterna, det var supertrev-
ligt. Förhoppningsvis kommer de ha bättre förståelse vad de har
för ansvar i framtiden. Processen är omstrukturerad.

Oskar hade möte med digitaliseringsgruppen. Han har gjort en
enkät för de som går C om vad SRD ska jobba med. De flesta
verkar vara ganska överens. De vill ha fördjupning i program-
mering i ettan. Ca 25% vill dra ner mängden innehåll internet-
protokoll, Ca 50% vill dra ner mängden innehåll om signaler, och
25% svarade ingen ändring. Vad är målet med utbildningen? C
vill läsa mer programmering.

Med att digitalisera C menar de att göra om programmet. Digi-
taliseringsgruppen kan göra allt! Flytta endim!? Det verkar som
de flesta har förstått vad C programmet vill medans Stefan Höst
vill det motsatta: 15hp projekt djupdyk i allt de inte vill ha, tex
signaler. Bara signaler, det är där det händer! - Stefan.
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Digitaliseringen har en tidsplan. Vi ska vara före dem med att
visa att de har fel. Alla är på samma spår utom Stefan Höst (av-
lång). Vi snackar med alla andra.

Astrid Janson har varit på middag med rektor, hon har sagt att
rektorn ska prata med Oskar om detta.

Om 9 dagar, den 18 oktober, har data institutionsmöte. Vill man
ta upp frågor så skicka mail, protokollet finns på hemsidan om
man är nyfiken.

Sök arkadvärd!

Det har varit nollning! Den var bra.

Vi har sett över posterna på srd igen.

EIT/Matte letar lektor en person inom maskininlärning. Pengar
från wasp finns för finansiering av doktorander lektor.

EIT är gamla och rädda att alla går i pension samtidigt. De vill
lägga ut en post. EIT får totalt 140M, 1400 kilokronor. Borde de
få mer?

Det finns en korridor i E-huset där det tidigare satt SVL männi-
skor men det är tomt nu. Vi vill ha!

1M SEK = 10 kilokonor (KKR)

§7 Meddelanden Sektionspubb ikväll! Kom gärna och stå med Oskar! Vi har skri-
vit korta positionsbeskrivningar. Vill vi ha fler årskursrepresen-
tanter?

Alla som vill ha en tröja, det är på väg! Bra gjort med beställning-
en!

§8 SRX Det nuvarande systemet med tillägsmeriter tyckte tjänstemän-
nen inte var likabehandlande nog för dem som myndighet, ef-
tersom det var arbiträrt vad man fick eller inte fick för. Enligt
underlaget som Kristoffer fått ta del av har meriterna inte gjort
så stor skillnad även om de varit bra som morot att hitta funktio-
närer. De tänkte inte på övergångsperioden men det kommer tas
upp på nästa möte om två veckor.

Alla studentkårer i lund har ett pedagogiskt pris, gyllene pek-
pinnen+. Nästa möte kan man nominera någon från LTH.

I-sek har bara två sittningar och en person i SRI... som slutade!
De fick inte sluta ha SRI.

§9 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§10 Avslutade kurser Provisoriskt tack för kursombud! Vi gör det nästa vecka, det är
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svårt att få grönt och gott att samarbeta. Har en lunch med gratis
GG-sallad.

§11 Pågående kurser Interaktionsdesign, MAMA15. Det är svårt att veta vad de vill ha
av studenterna och handledarna vet inte heller. Det är svårt att
lista ut vad man ska ha med i sina arbeten snarare än att lära sig
om ämnet. Det känns inte som att det är poängen med kursen.
Vi ska maila kursombud och kursrepresentanter.

Flertrådad Programmering, EDAP10. Adam har pratat med Pa-
trik Persson, han är från Halmstad, om hur flertrådad går. Oskar
missade det. Det var ett bra möte, han fattade poängerna, passivt
aggressivt mail om att man borde gå på föreläsningarna. Kom-
mer innehållet av gästföreläsningarna på tentan? Ja! Slides är så
bra så att man klarar kursen utan att gå. Patrik är bra, kursen är
bra.

Multicoreprogrammering, EDAN25. Det finns inga extentor. Han
har fortfarande ingen mail som han svarar på. Labb 6 finns fort-
farande inte på hemsidan. Det ska komma massa exempelup-
gifter snart. Han skriver inte information på hemsidan utan allt
kommer på föreläsningarna. Borde göra en guide om hur man
får svar av Skeppstedt. Labbhandledningen på labb 5 är bättre,
det finns lite guidelines, till skillnad från tidigare labbhandled-
ningar som bara säger: gör det! Hintarna i labben är instruk-
tioner. Joel heter Bångdalf. Doktorand staben? Slidesen är lite
många, lite för snabba och det står för mycket Trivia i slidesen.
Han hintar om områden som kommer på tentan på sista föreläs-
ningen.

Industriell ekonomi - allmän kurs, MIOA12, är bra.

§12 Övrigt Det finns inga gratis luncher, förutom kursombud I DoD!

Om man har en idé om D-programmet, vem pratar man med?
Oskar eller programledningen!

Kursadmin borde veta vad ett kursombud är. Det är olika på oli-
ka sektioner.

§13 OFMA Mötesordförande Oskar Damkjaer förklarade mötet avslutat kl
12:52.

Vid protokollet

Emil Friberg
Studierådssekreterare

Justeras

Oskar Damkjaer
Studierådsordförande
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